

Title (en)  
COVER FOR A PEEL-PACKAGE MADE OF RIGID OR FLEXIBLE FOIL WITH A SEALED PULL TAB

Title (de)  
ABDECKUNG FÜR PEEL-VERPACKUNG AUS HART- ODER WEICHFOLIE MIT GESIEGELTER ABZIEHLASCHE

Title (fr)  
COUVERCLE POUR UN EMBALLAGE PELABLE EN FILM RIGIDE OU FLEXIBLE AVEC UNE LANGUETTE DE PREHENSION SCELLÉE

Publication  
**EP 3251968 A1 20171206 (DE)**

Application  
**EP 17380015 A 20170530**

Priority  
ES 201600441 A 20160531

Abstract (en)  
[origin: ES2664769A2] Open-easy lid of rigid or flexible film with sealed flap (1), to hermetically cover a product tray (2), with a shrink film (3), sealed to the product tray through the peripheral strip (7), of the tray and with an open-easy tab (4), not sealed to the sealed shrink film, characterized in that it comprises an easy opening flap (5), sealed on the shrink film forming a bag. (Machine-translation by Google Translate, not legally binding)

Abstract (de)  
Abdeckung für Peel-Verpackung aus Hart- oder Weichfolie mit gesiegelter Abziehlasche (1), zu hermetischem Verschluss eines Produktbehälters (2) mit einem zurückziehbaren Film (3), am Produktbehälter gesiegelt durch die Siegelungsnaht (7) des Behälters und mit einem nicht an dem zurückziehbaren Film gesiegelten einfachen Öffnungsmechanismus (4), dadurch gekennzeichnet, dass sie eine Abziehlasche zur Peel-Öffnung (5) beinhaltet, die auf dem zurückziehbaren Film taschenförmig gesiegelt ist.

IPC 8 full level  
**B65D 77/20** (2006.01)

CPC (source: EP ES)  
**B65D 77/2032** (2013.01 - EP ES); **B65D 2577/2058** (2013.01 - EP ES)

Citation (search report)  
• [X] US 3381884 A 19680507 - JOHN HERRITTY MICHAEL  
• [X] EP 2172405 A1 20100407 - IMPRESS GROUP BV [NL]  
• [A] GB 2060541 A 19810507 - METAL BOX CO LTD

Cited by  
EP3360819A1

Designated contracting state (EPC)  
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)  
BA ME

DOCDB simple family (publication)  
**EP 3251968 A1 20171206**; ES 2664769 A2 20180423; ES 2664769 B1 20190520; ES 2664769 R1 20180813

DOCDB simple family (application)  
**EP 17380015 A 20170530**; ES 201600441 A 20160531